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ZAPYTANIE

w sprawie kosztów oraz zakresu promocji i obsługi medialnej gminy Chojnice

Szanowny Panie Wójcie,

zwracam się z prośbą o przekazanie informacji na temat podmiotów, z którymi Gmina Chojnice 
ma obecnie oraz miała w roku 2023 podpisane umowy na promocję czy obsługę medialną, 
obejmującą m.in. artykuły, reportaże, wywiady, materiały prasowe, komunikaty, scenariusze 
wideo oraz promocję w mediach społecznościowych.

Proszę także o zestawienie poniesionych kosztów za te usługi od roku 2023 do dziś, 
z wyszczególnieniem nazw podmiotów, kosztów (kwot faktur) oraz tytułów materiałów, dat 
publikacji i miejsc ich zamieszczenia. Informacje te będą przydatne w analizie dotychczasowych 
działań promocyjnych gminy oraz w kontekście planowanego przez Ministerstwo Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego zakazu działalności medialnej dla jednostek samorządu terytorialnego 
oraz podmiotów im podległych i od nich zależnych.

Z poważaniem 
Kamila Mamczarek


